
 

Številka: 03214-1/2012-6   

Datum:   6. 2. 2012              

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

9. redne seje ODBORA ZA PREDŠOLSKO VZGOJO IN IZOBRAŢEVANJE, 

ki je bila v ponedeljek, 6. 2. 2012  ob 14.30 uri v Banketni dv. Mestne hiše, Mestni trg 1, Lj. 

      

 

Navzoči 

člani 

odbora: 

 

Eva Strmljan Kreslin, Bruna Antauer, izr. prof. dr. Milena Mileva Blaţić, Mojca Kucler 

Dolinar, Marko Koprivc, Iztok Kordiš, Joţica Pantar, Mojca Škrinjar, Meta Škufca 

 

Ostali 

navzoči: 

Marija Fabčič, vodja Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraţevanje, Ana Potočnik, 

vodja Odseka za predšolsko vzgojo, mag. Nataša Koprivšek, vodja Sluţbe za notranjo 

revizijo, Nina Markoli, višja svetovalka OPVI, Tatjana Zavašnik, SodMS 

 

Opravičeno   

odsotni:           Francka Trobec, Avguština Zupančič                                           

 

S sklicem seje predlagani dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 8. seje odbora  

2. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen programov 

predšolske vzgoje v javnih vrtcih, zniţanju plačil staršev in rezervaciji  

3. Razno 

 

Predsednica je dne 31. 1. 2012 predlagala razširitev dnevnega reda z novo 2. točko predlaganega 

dnevnega reda: »Seznanitev s predlogi za razrešitev ravnateljice Vrtca Jarše«. 

 

Člani odbora so soglasno sprejeli predlagani dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 8. seje odbora  

2. Seznanitev s predlogi za razrešitev ravnateljice Vrtca Jarše 

3. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen programov 

predšolske vzgoje v javnih vrtcih, zniţanju plačil staršev in rezervaciji  

4. Razno 

 

Seja je bila prvotno sklicana za dne 2. 2. 2012; po predhodnem usklajevanju s člani odbora je bila 

prestavljena na nov termin, 6. 2. 2012. S sklicem seje je bil poslan zapisnik k 1. točki,  gradivo k 3. 

točki je bilo objavljeno in dostopno na spletni strani MOL na naslovu: 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/75771/detail.html. Gradivo k 2. točki je 

bilo posredovano dne 31. 1. in 3. 2. 2012. 
 

1. 

Potrditev zapisnika 8. seje odbora 

 

Na zapisnik 8. seje z dne 4. 1. 2012 je Joţica Pintar predlagala popravek v drugem odstavku 2. točke: 

za stavkom »v razpravi so sodelovali vsi prisotni« se doda pika. Črta se besedna zveza »in se 

strinjali« ter doda nov stavek »podan je bil predlog«, tako da se pravilno glasi: 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/75771/detail.html.%20Gradivo%20k%202


 

 

V razpravi so sodelovali vsi prisotni. Podan je bil predlog, da je za večjo racionalizacijo poslovanja 

potrebno razmisliti o zdruţevanju administrativnih postopkov in podpornih sluţb (javna naročila, 

računovodstvo, pravna sluţba). 

 

SKLEP: 

Zapisnik 8. redne seje Odbora za predšolsko vzgojo in izobraţevanje z dne 4. 1. 2012 se s 

popravkom v 2. točki potrdi.  

 

Sklep  JE  sprejet z 8 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 9 navzočih. 

 

2. 

Seznanitev s predlogi za razrešitev ravnateljice Vrtca Jarše 

 

S predlogom za razširitev dnevnega reda je bilo članom odbora posredovano pismo članov sveta 

Vrtca Jarše z dne 27. 1. 2012 in sklep Mestnega sveta MOL z dne 16. 1. 2012.  Dne 3. 2. 2012 je bilo 

posredovano še dodatno gradivo: mnenje upokojene ravnateljice Janje Vesel Gabrijelčič z dne 

2.2.2012 in anonimno mnenje zaposlenih z dne 2.2.2012. 

Predsednica je predstavila mnenje opravičenih članic, Avguštine Zupančič in Francke Trobec, ki sta 

svoje stališče do problematike poslali po elektronski pošti.  

Mestni svet MOL se je 16. 1. 2012 seznanil s predlogom sveta Vrtca Jarše za razrešitev ravnateljice 

Metke Blatnik in ga ni podprl. Člani sveta Vrtca Jarše so s pismom z dne 27. 1. 2012 mestne svetnike 

MOL in vodjo Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraţevanje seznanili z nasprotnimi stališči, zato je 

predsednica predlagala, da se pristojno delovno telo seznani z razmerami v vrtcu.  K obravnavi točke 

smo povabili mag. Natašo Koprivšek, vodjo Sluţbe za notranjo revizijo, ki je predstavila ugotovitve 

notranje revizije z meseca decembra 2011, ki zajemajo postopek revizije zaposlovanja od maja leta 

2010 in revizijo sistema finančnega poslovodstva ter notranjih kontrol. Ugotovljeno je bilo, da 

postopki zaposlovanja niso bili izpeljani v celoti skladno s predpisi ter napake oz. nepravilnosti v 

računovodskih izkazih in letnem poročilu. Na nepravilnosti pri prevedbi plač (zatečeno stanje) je 

opozorilo ţe Računsko sodišče RS. Po ustnih zagotovilih ravnateljice so nepravilnosti odpravljene. 

Drugi nadzor je opravil Inšpektorat za šolstvo; ravnateljica je opravila vse popravljalne ukrepe, ki so 

ji bili naloţeni.  Notranja revizija MOL ocenjuje, da zaradi dolgotrajnih nesoglasij in sorodstvenih 

razmerij znotraj kolektiva ni  moč pričakovati, da se bodo razmere izboljšale. Ţupanu predlagajo, da 

se zaradi sorodstvenih povezav dveh članov ustanovitelja v svetu vrtca imenuje nove predstavnike 

MOL, ter da ravnateljica redno in vestno sodeluje s svetom vrtca.  

Marija Fabčič in Nataša Koprivšek sta zagotovili, da je ravnateljica izpeljala vse postopke za odpravo 

pomanjkljivosti in da je sistem finančnega poslovanja primerno vzpostavljen in saniran. Ker 

predstavnik MOL v svetu, Robert Richter ni izvedel  postopkov v skladu s pričakovanji ustanovitelja, 

bo MOL predlagala mestnemu svetu razrešitev in zamenjavo člana sveta, s predsednikom ČS Jarše. 

V razpravi so sodelovali vsi člani odbora in se strinjali, da je situacija res problematična, predsednica 

je predlagala uvedbo postopka mediacije za vpletene stranke v spor. Predlagali so, da se rešitev 

poišče v soreševanju z Ministrstvom za šolstvo. 

Člani odbora so izpostavili tudi vlogo članov sveta v vzgojno-izobraţevalnih zavodih, njihove 

pristojnosti in odgovornosti. Člani svetov, kot organ upravljanja za svoje delo in udeleţbo na sejah ne 

prejemajo nobenega nadomestila, sejnine oz. nadomestila za potne stroške. 

 

 



 

 

SKLEP 1: 

Odbor se je seznanil s problematiko v Vrtcu Jarše in predlaga ţupanu MOL, da skupaj z 

Oddelkom za predšolsko vzgojo in izobraţevanje: 

- za svetovanje in sodelovanje pri razrešitvi problematike zaprosi Ministrstvo za šolstvo 

in šport, 

- preveri pravne podlage in predlaga spremembo zakonodaje (ZOFVI), za natančnejšo 

opredelitev pristojnosti organov vrtca: ravnatelja,  sveta šole, sveta staršev… 

- skuša doseči rešitve sporov s postopki mediacije pri Mestni občini Ljubljana.  

 

 

SKLEP 2: 

Odbor zaproša ţupana MOL, da prouči moţnosti oziroma pravne podlage za sprejem akta, ki 

bi članom svetov javnih vzgojno-izobraţevalnih zavodov za njihovo delo oz. 

kompetentno delovanje v svetih zavodov omogočal izplačevanje nadomestil oz. sejnin.  
 

 

3. 

 

Marija Fabčič je predstavila razloge za spremembo akta in predstavila amandma ţupana, ki ga 

pripravlja oddelek na priporočilo Ministrstva za šolstvo in šport,  s katerim bodo natančneje definirali 

pristojnosti Centra za socialno delo v skladu z ZUPJS. Gre za takojšnjo subvencijo zniţanja plačila 

vrtca v obdobju od dejanske vključitve otroka v vrtec do datuma pridobitve pravice do zniţanega 

plačila vrtca, če so oddali vlogo na center za socialno delo najkasneje v mesecu, v katerem so 

vključili otroka v vrtec. 
Člani odbora so soglasno sprejeli predlagan 

 

SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraţevanje podpira predlog Sklepa o spremembah in 

dopolnitvah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v javnih vrtcih, zniţanju plačil 

staršev in rezervaciji in ga predlaga Mestnemu svetu MOL  v sprejem. 

 

Sklep  JE  sprejet z   8  glasovi ZA 0  PROTI        od 8  navzočih. 

 

 

5. 

Razno 

 

Milena Mileva Blaţić je odprla temo glede izvedbe ukrepov za odkrivanje in preprečevanja nasilja 

nad otroki ter izpostavila nedovoljeno fotografiranje otrok z OŠ Majde Vrhovnik (objavljeno v 

medijih).  

Marija Fabčič je predstavila situacijo in sprejete ukrepe varovalne v vrtcu. Počaka se na izsledke 

preiskave, ki jo vodi Inšpektorat za šolstvo RS.       

Člani odbora so predlagali, da se opravi raziskava ali raziščejo moţnosti izvedbe projektov med 

ustanovami, ki se ukvarjajo s preprečevanjem nasilja nad otroki, za večjo senzibilizacijo javnosti 

glede problematike nasilja in izvajanja neposredne pomoči. 

Z ozaveščanjem javnosti o problematiki in odkrivanju nasilja bi lahko razširili naloge v Svetu za 

varnost pri MOL, s programsko usmeritvijo skrb za otroke. Milena Mileva Blaţič je v svet prelagala 

Mojco Škrinjar. Meni, da bi se morala MOL hitreje in učinkoviteje odzivati na aktualne in akutne 

probleme tovrstne varnosti otrok.  

 

Seja je bila končana ob 16.20 uri. 

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik 

                           Eva STRMLJAN KRESLIN   

                                                                                                                p r e d s e d n i c a  


